
 

 

 

Møde i afdelingsbestyrelsen afd.78 tirsdag d. 10-11-2020, kl. 19 i gildesalen. 

Deltagere: Jacob, Carl, Nasir, Kent, Hans Henrik, Bjartur, Hanne, Lene og Jonna. 

 

 

Referat:  
 

 

1. Næste møde : tirsdag d. 19-01-2021 kl. 19,00 i gildesalen. 

 

2. Siden sidst: maling af kantsten og foran nedgangene færdiggøres, 

    når vejret tillader. 

     I forbindelse med oprydning, bliver rummene i kælderen  

     under affaldsskakterne tømt. Opbevarer man noget der, 

     bedes det fjernet omgående. 

     Der er observeret rotter i området og beboerne har modtaget et påbud om at 

     der ikke må fodres fugle eller andre dyr. Dette skal overholdes. 

 

3. Skraldeområdet: det undersøges, om rummet til storskrald kan opdeles, 

    evt. med bure og der opsættes skilte på langsiden af storskraldsrummet 

    om at der ikke må stilles affald. 

   Det undersøges også, om vi kan få en container til småt brandbart, 

   med en større åbning i siden, så den kan fyldes mere hensigtsmæssigt. 

   Der opfordres til at man folder papkasser sammen, så er der plads til mere. 

 

4. Parkering på handicappladser: er kun for indehavere af handicapparkeringskort. 

    Der skal være plads til flextaxa og brand og redning. 

 

5. Reparation af terrassehegn: Torben Brandi (driftschef) indhenter tilbud. 

    Der er ikke afsat penge til det på næste års budget, men tilbuddet kan gøres klar 

     til næste vinter. 

 

6. Ventilation af emhætter: der er ønske om at skrue op for ventilationen, for at 

få bedre sug i emhætterne, og derfor kan det blive nødvendigt at få støjisoleret 

ventilationsanlægget på taget af hensyn til vores naboer i husene. 

 

7. Søge fonde: der kan måske søges fonde til støjisolering. 

 

  8. Placering af juletræer: Stefan og Tommy sørger for at det ene træ, 

      bliver placeret ved 21a.og det andet på hjørnet af sportspladsen ved 23. 
    

 
16-11-2020 

afdelingsbestyrelsen. 


